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Kom bij ons werken! Kijk eens op www.helmond.nl/werkenbij. 

 
 
 
 

Van:  @helmond.nl>  
Verzonden: donderdag 11 mei 2023 12:29 
Aan:  @helmond.nl>;  @helmond.nl> 
CC:  @helmond.nl>; Secretariaat De Kort 

@helmond.nl>; Secretariaat Van Dijk  @helmond.nl> 
Onderwerp: FW: voorstel HCH en wijk Horst/Gistel voor verplaatsing clubhuis, oplossing parkeerproblemen en 
verkeersoverlast straten Horst/Gistel 
 

   
 
Nav het gesprek met de heren  en   zouden we een aantal acties uitvoeren: 

‐ Contact met de provincie 
‐ Overleg met Verkeer 
‐ Harrie en Martijn bijpraten  

 
Gezien onderstaande mail lijkt het mij verstandig om: 

‐ Stand van zaken even met elkaar door te nemen. Ik zal even iets inplannen 
‐ Daarna een reactie voor te bereiden op onderstaande mail (en te verzenden na afstemming met Harrie) 
‐ Een gesprek met de wethouders in te plannen en voor te bereiden (    kunnen jullie in overleg 

een datum hiervoor zoeken?) 
 
 
Groet 

 
 

Van: Secretariaat De Kort  @helmond.nl>  
Verzonden: donderdag 11 mei 2023 10:22 
Aan:  @helmond.nl> 
Onderwerp: FW: voorstel HCH en wijk Horst/Gistel voor verplaatsing clubhuis, oplossing parkeerproblemen en 
verkeersoverlast straten Horst/Gistel 
 
Hi   
 
Ter info voor jou 
 
Groet,    
 

@helmond.nl 
(T)   
 
Aanwezig: maandag t/m donderdag 

 
 

 

Van:    
Verzonden: woensdag 10 mei 2023 19:45 
Aan: Secretariaat Van Dijk @helmond.nl> 
CC: Secretariaat De Kort  @helmond.nl>; '  
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 Voor de uitbreidingsplannen van HCH in 2017/18 heeft de gemeente op verzoek van de provincie reeds het 
PVV‐terrein teruggeven aan de natuur als compensatie voor de aangekochte gronden ten noorden van HCH. 
Zoals u weet heeft deze uitbreiding nooit plaatsgevonden, de compensatie wel. Mocht het nodig zijn dan 
kan deze logischerwijs nu ingezet worden.  

 De meeste leden van HCH komen uit Stiphout, de nieuwe ingang betekend dus minder autokilometers in de 
stad.  

 Een ander toegangsweg tot HCH, b.v. via Stiphout of De Grote Overbrug is reeds bekeken rond 2017 en zal 
waarschijnlijk op vele bezwaren stuiten.  

 
Ons verzoek aan u beiden wethouders, verantwoordelijk voor Sport en de wijk, namens de bewoners van de straten 
Horst en Gistel en ook HCH is dat u het voorstel heroverweegt en ook de ambtelijke staf steunt de problemen, die er 
overigens bij elk voorstel zullen zijn, op te lossen.  
 
Als bovenstaande lukt heeft u voor zowel de hockeyers als de bewoners een zeer grote positieve invloed op 
leefbaarheid, genot en gezondheid.  
 
Wij horen graag van u, hartelijk bedankt, 
 

en    
Namens de straten Horst en Gistel  
 
Kopie: 

 Bouwplancoördinator Team Vergunningen (graag   een kopij sturen, bedankt.)  
 Projectleider gebiedsontwikkeling buitengebied 
 Bestuursadviseur wethouder de Kort 
 Voorzitter HCH  

 




